
Radny Rady Miasta Gliwice                                                            Gliwice, dnia 20.10.2024 r.  

Łukasz Chmielewski  

 

Szanowna Pani Katarzyna Kuczyńska – Budka  

Prezydent Miasta Gliwice  

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. budowy nowych mieszkań   

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

w dniu 17.10.2024 r. na oficjalnej stronie Miasta Gliwice została zamieszczona 

informacja o budowie nowych mieszkań, mianowicie: 

 

„Plany miasta do 2029 roku, oparte na wstępnych założeniach koncepcyjnych, zakładają 

budowę w poniższych lokalizacjach: 

 ul. Piaskowa – 120 mieszkań 

 ul. św. Wojciecha – 307 mieszkań  

 ul. Kujawska – 350 mieszkań 

 ul. Gojawiczyńskiej – 25 mieszkań  

 ul. Wierzbowa/Miła – 40 mieszkań  

 ul. Opolska – 16 mieszkań 

 ul. Dworska/Wiertnicza – 112 mieszkań  

 ul. Toszecka – 40 mieszkań  

Razem = 1010 mieszkań”  

 

W związku z powyższym, zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące 

pytania: 

1. Jakie są dokładne lokalizacje w/w inwestycji wraz z nr działek? 

2. Jakie jest wysokość inwestycji, źródła oraz wysokość ewentualnego finansowania 

zewnętrznego z podziałem na każdą inwestycję?  

 

 



Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

 


